
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 27.09.2017 
 

Til stede: Hans Herman, Hannibal, Karina og Tina 
Referent: Tina  
 

1. Godkendelse af referat 

Referat er godkendt 

2. Økonomi 

Er drøftet, men der er ikke så meget at tilføje fra sidst. 

3. Orientering fra DRF/D5 

Der er ikke kommet noget. 

4. Orientering om indkomne breve 

Vi har ikke modtaget nogen breve. 

5. Dækning af staldvagter ved ferie 

Der har været flere, som har udvist utilfredshed med udmeldingen om, at alle opstaldere efter tur 

skal være med til at dække ferieperioderne. Hvordan håndtere vi det? Skal vi ændre noget eller skal 

vi holde fast? Vi beslutter, at vi prøver at holde fast, men at vi er nødt til at prøve at formidle det 

igen. Vi bliver enige om, at vi vil sende en skrivelse ud, hvor vi med en kalender viser, hvor lang tid 

der er imellem vagter. Endvidere vil vi skitsere, hvad konsekvensen er, hvis opstalderne ikke vil gå 

med til det. Hvis vi ikke kan løse det, må hver især passe sin hest i ferien – altså klare alt andet end 

fodring selv. Hvis opstalderne efter skrivelsen stadig ikke er tilfreds med løsningen, må de komme 

tilbage til os, og så må vi tage en snak med den enkelte. 

Det er 25 feriedage om året, som skal dækkes ind, og der er 31 bokse – det vil sige, at man skal 

have en ekstra vagt ca. pr. halvandet år. 

Hannibal laver et udkast til en skrivelse til opstalderne. 

6. Næste møde 

Er ikke aftalt. 

7. Evt. 

Der var ikke noget til dette punkt. 

 
 


